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J e g y z ő k ö n y v 

 

Ólmod Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

2023. december 7-én megtartott közmeghallgatással egybekötött nyílt üléséről 
 

 

 

 

Hozott rendelet: 

 

- 

 

 

Hozott határozatok: 

 

 

44/2023. (XII. 07.) számú határozat polgármesteri beszámoló elfogadásáról 
45/2023. (XII. 07.) számú határozat falugondnoki beszámoló elfogadásáról 
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ÓLMOD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

ÓLMOD 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Ólmod Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. december 7-én 

18.00 órai kezdettel megtartott közmeghallgatással egybekötött nyílt testületi 

üléséről. 
 

Az ülés helye: Községháza Ólmod 

 

Jelen vannak: Hergovich Vince polgármester, Fehér Zita, Orbán László, Hábetler Imre 

képviselők (4 fő) 
Fucinné Dorner Anikó jegyző 

 

Lakosság részéről: 8 fő 

 

Napirend előtt: 
Hergovich Vince polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az 5 fős képviselő-

testületből 4 fő megjelent, így az ülés határozatképes. 

 

Javaslatára a Képviselő-testület az alábbi napirendet fogadja el. 

 

N a p i r e n d: 

 

1. Beszámoló az önkormányzat 2023. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Hergovich Vince polgármester 

2. Beszámoló a falugondnok 2023. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Hergovich Vince polgármester 

3. Időszerű feladatok 

Előterjesztő: Hergovich Vince polgármester 
 

 

 

I. napirend: 

 

Hergovich Vince polgármester: 

Részletes beszámolót tartott a 2023-es év fejlesztéseiről, elnyert pályázatokról, azok 
megvalósításáról. Beszámol a költségvetés főbb számadatairól, azok teljesítéséről. 
 

Javasolja a polgármesteri beszámoló elfogadását. 
 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal (egyhangúlag) a következő határozatot hozta: 

 

44/2023. (XII. 07.) számú Képviselő-testületi határozat: 
Ólmod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az önkormányzat 2023. évi 
munkájáról készült polgármesteri beszámolót.  
Felelős: Hergovich Vince polgármester 
Határidő: azonnal 
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II. napirend: 

 

Hergovich Vince polgármester: 

Megkéri Stefanich János falugondnokot, hogy tartsa meg beszámolóját. 
 

Stefanich János falugondnok: 
Ismerteti a falugondnokként elvégzett feladatait. A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 

Hergovich Vince polgármester: 

Javasolja a falugondnoki beszámoló elfogadását. 
 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal (egyhangúlag) a következő határozatot hozta: 

 

45/2023. (XII. 07.) számú Képviselő-testületi határozat: 
Ólmod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Stefanich János falugondnok 2023. 

évi munkájáról készült beszámolót. 
Felelős: Hergovich Vince polgármester 
Határidő: azonnal 

 

Hergovich Vince polgármester kéri, hogy a jelenlévők tegyék fel kérdéseiket. 
 

Dr. Méry Erzsébet: 
Kérdezi, hogy a Közös Hivatal részére milyen mértékű hozzájárulást fizet az önkormányzat? 

 

Fucinné Dorner Anikó jegyző: 
Felolvassa a Közös Önkormányzati Hivatal alakításáról és fenntartásáról szóló megállapodás 8.2. 
pontját. 
 

Dr. Méry Erzsébet: 
Kérdezi, hogy az útfelújításra kifizetett 62 millió Ft csak a kápolnához vezető új útra vonatkozott-e. 

 

Hergovich Vince polgármester: 

Tájékoztatja, hogy a Klastromi utca felújítása is 2023-ban került kifizetésre. 
 

Dr. Méry Erzsébet: 
Elmondja, hogy Magyar Tündiék felé gyakran sétál a kutyájával, valamint turistákat is látott már 
arra. Sajnos az ott lakóknak vannak veszélyes ebeik, akik veszélyeztetik az arra járókat. 
 

Hergovich Vince polgármester: 

Elmondja, hogy a felső útig a terület az önkormányzat tulajdonában van. 
 

Fucinné Dorner Anikó jegyző: 
Jelzi, hogy írásban fogja felhívni az ott lakók figyelmét az ebtartás szabályainak betartására. 
 

Marx Róbertné: 
Felhívja a figyelmet, hogy nagy esőknél fentről a földekről folyamatosan folyik a víz és sokszor az 
udvaruk is vízben áll. 
 

Hergovich Vince polgármester: 

Elmondja, hogy a régi ólmodi térképeken a Marx Róbertné háza mögött még volt egy árok, amely 

mára eltűnt. Sulyokék felől van egy rács téve, de ez sem elég. Sajnos a régi árkot ki kellene ásni, de 

magánterületen fekszik. 
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Fucinné Dorner Anikó jegyző: 
Elmondja, hogy a nyár folyamán egy szomszédvita kapcsán járt a helyszínen, sajnos ott évekre 
visszanyúló beépítési problémák vannak. Az ároknak nevezett terület valóban magántulajdonban van, 
egy szakaszon még létezik, aztán a feljebb lakók ráépítkeztek. Árokként nem szerepel a térképen. 
 

Hergovich Vince polgármester: 
Jelzi, hogy ha rendezésiterv módosításra kerül sor, akkor a vízelvezetési problémákat is részletesen át 
kell tekinteni. 

 

Ury Lajos: 

Felhívja a figyelmet, hogy a Klastromi utcánál van keresztben egy vasrács, amely ki lett véve, mert 
beszakadt. Kérdezi, hogy a pótlásáról ki fog gondoskodni. 
 

Hergovich Vince polgármester: 
Megköszöni a jelzést, nem tudott a problémáról, intézkedni fog a javításról. 
 

Ury Lajos: 

Kérdezi, hogy a polgármester háza előtt felbontott járdaszakasz mikor lesz helyreállítva. 
 

Hergovich Vince polgármester: 
Elmondja, hogy amint az időjárás engedi a betonozást, azonnal elvégzi. 
 

Ury Lajos: 

Jelzi, hogy falun belül többen sétáltatnak kutyát akár éjszaka is. Kérdezi, hogy a kutyaürüléket kinek 

kell eltakarítani. 
 

Fucinné Dorner Anikó jegyző: 
Felhívja a figyelmet, hogy a kutyaürülék eltakarítása az ebtartó kötelezettsége. 
 

Szlávich Péter: 
Jelzi, hogy a faluban több helyen sem működik a közvilágítással. Ez ügyben intézkedést kér. 
 

Hergovich Vince polgármester: 
Felhívja a figyelmet, hogy nincs sötét a faluban. Minden oszlopon van lámpa, sajnos nem mindegyik 
működik. A karbantartásra szerződéssel rendelkező vállalkozás többszöri megkeresés ellenére sem 
végezte el a javításokat, így most az önkormányzat nem rendelkezik karbantartási szerződéssel. Egy 

éve le lett kapcsolva takarékossági okokból a templom díszkivilágítását, amelynek a fogyasztása 
megközelítette a falu teljes közvilágítási költségét. Sajnos a karbantartás költsége horribilis, ezért 
nem kötött velük szerződést. Felvette a kapcsolatot egy olyan vállalkozással, amelynek van 

jogosultsága közvilágítás karbantartására, még karácsony előtt megjavítják a nem működő lámpákat. 
 

Hergovich Vince polgármester: 
Jelzi, hogy a csőtörések utáni helyreállítása sem szakszerűen és teljeskörűen történik meg. Szlávich 
Péter háza előtt kb. 2-3 éve nincs visszabetonozva, dr. Méry Erzsébet háza előtt ugyanez a helyzet. 

Írásban jelezte a Vízügyi Igazgatóságnak, hogy csőtörés esetén szíveskedjenek a helyreállítási 
munkákat alaposabban elvégezni. Jelzi, hogy települési probléma az üresen álló telkek esetében a 
gondozatlanság. 

 

Szlávich Péter: 
Egyetért a polgármesterrel. Sokfelé jár, de más faluban nem igazán lát elhanyagolt területeket. Az 

amerikai szomszédja is egy évben egyszer látogat haza. 
 




